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Sent: Tue 10/18/2022 9:07:39 PM

Subject: RE: VRAAG BEGROTINGSBEHANDELING

Received: Tue 10/18/2022 9:07:40 PM

@minvws.nl];
@minvws.nl]

Yes, hebben jullie zojuist van mij ontvangen.

sic
J groet,

vr:IEESEERc nw riVerzonden: dinsdag 18 oktober 2022 23:07

@minvws.nl>; @minvws.nl>; PERE

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: VRAAG BEGROTINGSBEHANDELING

Urgentie: Hoog

Zou iemand alles in 1 antwoord kunnen integreren en tevens de vraag er nog een keer bijzetten?
Anders wordt afstemming wel lastig

Li

-Programmadirectie COVID-19 informatie en codrdinatie

Ministerie Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Email: minvws.nl

Mobiel: 06

van: INEEEECNE)CEE© invws.ol>
Verzonden: dinsdag 18 oktober 2022 23:05

JENe ninvws.n>; ITNINIEEIEN

JEEMe minvws.nl>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: VRAAG BEGROTINGSBEHANDELING

Allen,

Let op dat de opleiding waarnaar verwezen wordt (de enige echte werkzame oplossing) bij MEVA vandaan komt: die moet dit wel

even weten lijkt me.

J——COVID-19 Zorg | Regelingen en Oekraine

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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Verzonden: dinsdag 18 oktober 2022 23:02

Onderwerp: RE: VRAAG BEGROTINGSBEHANDELING

@minvws.nl>

velo SERIE
Hierbij de antwoorden vanuit PDCZ. Zorg jij voor de verdere afstemming met FA, FEZ en onzeE--HEE

* In de afgelopen twee jaar zijn ziekenhuizen in staat gesteld stevig te investeren in apparatuur en inventaris voor maximaal

1700 bedden. Ook voor opleidingen en zorgcapaciteit is tot en met dit jaar geld beschikbaar. Daarnaast investeert VWS in het

onbeperkt opleiden van zorgverleners voor de functies in de acute zorg waaronder de IC's.

+ Van zorgpartijen wordt verwacht dat zij deze infrastructuur in stand houden en blijven investeren in hun medewerkers.

* We zijn in gesprek met zorgpartijen hoe we de IC-zorg voor de komende jaren kunnen borgen en hoe de acute zorg over

hoe de acute zorg hij een volgende opleving op een verantwoorde manier kan opschalen.

Met vriendelijke groet,

| Coérdinator Programmadirectie COVID-19 Zorg

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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Bd minvws.nl

Verzonden: dinsdag 18 oktober 2022 22:58

)SEE@ minvws.n >;IEEE)EE© minvws. i>
Onderwerp: RE: VRAAG BEGROTINGSBEHANDELING

@ minvws.nl>

Hoi collega’s,

Lukt het? We hebben nog tien minuten voor afstemming met FA, FEZ en onze directeuren.

ize
groet,

van:[EEN
Verzonden: dinsdag 18 oktober 2022 22:32
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968120

Onderwerp: FW: VRAAG BEGROTINGSBEHANDELING

Urgentie: Hoog

Ha collega’s,

Hieronder de input voor testen. Ik denk dat het antwoord zou moeten beginnen met een reactie op het punt van IC-capaciteit.
Willen jullie een samengevoegd antwoord maken?

* Voor wat betreft testen is in de begroting budget gereserveerd voor de testinfrastructuur, voor het huidige testbeleid en

voor grootschaliger testen in het geval van een opleving. Bijvoorbeeld bij een nieuwe virusvariant.

* Als de oplevingen in het komende jaar beperkt zijn, wordt alleen geld uitgegeven aan het in stand houden van de

infrastructuur en het testen van specifieke doelgroepen, zoals zorgmedewerkers.
* |k vind het belangrijk om dit instrument beschikbaar te houden. Testen kan in het geval van een ziekmakendere variant

een belangrijke rol spelen in het remmen van de uitbraak en het beschermen van kwetsbaren.

Verzonden: dinsdag 18 oktober 2022 22:27

s.nl>

Onderwerp: VRAAG BEGROTINGSBEHANDELING

Urgentie: Hoog

EE
Hierbij de vraag:

Hoe staat het beleidsprioriteiten voor volgend jaar? Er gaat nauwelijks geld naar uitbreiding IC-capaciteit maar er gaat 626 min

naar testcapaciteit.
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